



FIA Karting Arrive & Drive World Cup 2025 遴選公告

FIA 公佈, 首屆 FIA Karting Arrive & Drive World Cup 將於 2025 年 11 月 14 日至 16 日在馬來 西亞 LYL International Circuit 舉行。比賽將分為 Junior 及 Senior 兩個組別,每個國家或地區 每組別最多可派出一位車手參加賽事。

比賽之小型賽車由主辦方統一供應,車手毋須自備。報名費及車租費用合共3850歐元,另有車損按金1500歐元,以上費用及所有比賽相關費用由運動員自行負擔。參賽車手要求如下:

Junior 組別

年齡要求:於2011至2013年出生

性別要求:不限

執照要求:持由 HKAA 發出之有效國際 G 級小型賽車執照

其他要求:於 2023 至 2025 年期間曾參加至少一場的 FIA 錦標賽或盃賽的車手不得參加本

次賽事

賽事規則: https://shorturl.at/UYA1X

Senior 組別

年齡要求:於2007至2011年出生

性別要求:不限

執照要求:持由 HKAA 發出之有效國際 E 或 F 級小型賽車執照

其他要求:於 2023 至 2025 年期間曾參加至少一場的 FIA 錦標賽或盃賽的車手不得參加本

次賽事

賽事規則: https://shorturl.at/Awnxt

由即日開始,符合參賽要求的運動員可填寫報名表申請參與遴選,請於 2025 年 7 月 29 日或之前將報名表及過往成績透過電郵發送至 motorsports@hkaa.com.hk,並註明「FIA Karting Arrive & Drive World Cup 2025 遴選報名」。

遴選申請表格: https://shorturl.at/i05nU

運動員遴選指引、程序及上訴機制: https://shorturl.at/0cO8w

中國香港汽車會賽事委員會二零二五年七月十五日





FIA Karting Arrive & Drive World Cup 2025 Selection Announcement

FIA announced that the first FIA Karting Arrive & Drive World Cup will be held at the LYL International Circuit in Malaysia from November 14 to 16, 2025. The competition will be divided into two categories, Junior and Senior. Each country or region can send a maximum of one driver in each category to participate in the event.

The karts for the competition are provided by the organizers, drivers do not need to bring their own. The entry fee and kart rental fee total 3,850 euros, and a kart damage deposit of 1,500 euros. The above fees and all competition-related expenses are responsible by the selected athletes. The requirements for participating drivers are as follows:

Junior category

Age requirement: Born between 2011 and 2013

Gender requirement: Not limited

Licence requirement: Hold a valid international G karting licence issued by HKAA

Other requirements: Drivers who have participated in at least one Competition of an FIA

Championship or Cup in 2023, 2024 or 2025 are not allowed to participate in the Cup.

Race regulations: https://shorturl.at/UYA1X

Senior category

Age requirement: Born between 2007 and 2011

Gender requirement: Not limited

Licence requirement: Hold a valid international E or F karting licence issued by HKAA

Other requirements: Drivers who have participated in at least one Competition of an FIA

Championship or Cup in 2023, 2024 or 2025 are not allowed to participate in the Cup.

Race regulations: https://shorturl.at/Awnxt

Starting today, athletes who meet the requirements can fill in the application form to apply for participation in the selection. Please send the application form and past race results by email to motorsports@hkaa.com.hk on or before July 29, 2025, and indicate "FIA Karting Arrive & Drive World Cup 2025 Selection Application".

Selection Application Form:

https://shorturl.at/j05nU

Athlete Selection Guidelines, Procedures and Appeals Mechanism (Chinese Version Only): https://shorturl.at/0cO8w

HKAA Motor Sport Council 15th July, 2025